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Dear Members, 

 

PCP FOR JEWELLERY DESIGN AND MARKETING PROFESSIONAL 
  

Professional Conversion Programmes (PCPs) are career conversion programmes for 

Professionals, Managers, Executives and Technicians (PMETs), including mid-career switchers, 

to undergo skills conversion and move into new occupations or sectors that have good 

prospects and opportunities for progression. 

  

In collaboration with one of our member training institutions - Jewellery Design and 

Management International School (JDMIS), Workforce Singapore (WSG) has introduced 

the PCP for Jewellery Design and Marketing Professional for companies looking to hire 

jewellery designers, marketers or merchandisers. Through the programme, retailers will be able 

to receive up to 90% of salary support when you hire mid-career entrants for these roles 

while reskilling them with the relevant competencies. 

  

Interested to apply? Drop an email to alex@jdmis.edu.sg to register your interest! 

  

For more information, please visit go.gov.sg/pcpjdmis. 

 . 
 

Thank you for your kind attention. 

  

Regards, 

 

 

Singapore Jewellers Association 
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2021年 6月 1日 

 

致：全体会员 
  

 “专业人士转业计划”PCP——珠宝设计和市场营销专业人士 

  
“专业人士转业计划”（PCP）是协助专业人士、经理、执行员和技师（PMET）等中途

转业者，进行技能转换，进而投入具有良好前景和职业发展机会的就业市场。  
   

新加坡劳动力发展局（WSG）与本会会员 JDMIS培训学校合作，为希望聘用珠宝设计

师、市场营销/采购专业人士的公司加入 “专业人士转业计划”（PCP）— 珠宝设计和市

场营销专业人士。公司通过此项计划雇用中途转业者担任有关职位，并以相关技能须求

进行培训，公司将能获得高达 90％的薪金资助。  
  
您对此项计划有兴趣吗？请电邮至  alex@jdmis.edu.sg进行申请！  
   
 欲知更多信息，请浏览 go.gov.sg/pcpjdmis。  
  
谢谢您的关注 ！  

 

  

新加坡金钻珠宝商会   
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